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Zadeva: Ali ZD Ljubljana res deluje dobro? 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam pisno vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

Spoštovani, 

Ljubljana se kot glavno in največje slovensko mesto sooča z resnimi izzivi v zdravstveni oskrbi, 

ki sicer odražajo širše težave javnega zdravstvenega sistema v državi. Vendar pa je pomanjkanje 

družinskih zdravnikov, pediatrov in ginekologov primarne ravni v Ljubljani skrb in dolžnost 

lokalnega zdravstvenega doma (to je ZD Ljubljana) ter mestne občine in župana, saj je MOL 

njegov ustanovitelj.  

Dolgi čakalni seznami in omejen dostop do primarnega zdravstvenega varstva so nesprejemljivi 

z vidika zdravja prebivalcev, ki redno plačujemo zdravstvene prispevke ZZZS, ravno z 

namenom, da bi imeli osebnega zdravnika na primarni ravni. Ta nedostopnost v praksi ustvarja 

neenakosti v zdravju prebivalcev ter dodatno ustvarja številne frustracije in pritiske na delo 

preostalih zdravstvenih delavcev. Poslabšanje zdravja ter nezadovoljstvo tako bolnikov kot 

zdravstvenih delavcev ne ustvarja prijetnega in zdravega okolja za prebivalce in prebivalke 

Ljubljane. Zato so presenetljive in kontradiktorne izjave, ki sta jih nedavno podala gospod župan 

in direktorica ZD Ljubljana. 

Zoran Janković: »Število Ljubljančanov brez osebnega zdravnika se je po njegovih besedah v 

zadnjem času zelo zmanjšalo, pomanjkanje zdravnikov v Ljubljani pa da v medijih več ni na 

prvem mestu tudi zaradi 15 novih zdravnikov, štipendij za študente družinske medicine in 

mestnih stanovanj za zdravnike. Ponovil je, da Zdravstveni dom Ljubljana dela dobro.« (vir: 

https://megafon.si/slovenija/jankovic-za-sta-s-projekti-izboljsujemo-kakovost-zivljenja-v-

ljubljani-i-intervju/ ) 

Antonija Poplas Susič: »Toda razmere niso rožnate. V ZD trenutno manjka 21 družinskih 

zdravnikov.« (vir: https://n1info.si/novice/slovenija/direktorica-zd-ljubljana-se-dolgo-ne-bomo-

imeli-dovolj-zdravnikov/ 
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Glede na izjave, da Zdravstveni dom Ljubljana dobro deluje, ter izjave direktorice ZD Ljubljana, 

da kljub prizadevanjem primanjkuje kar 21 družinskih zdravnikov in da bodo razmere še dolgo 

problematične, oziroma da navedemo »razmere niso rožnate« – komu naj verjamemo? Zanima 

me tudi, kaj predlagate Ljubljančankam in Ljubljančanom glede izbire osebnega zdravnika, 

pediatra ali ginekologa primarne ravni, kaj naj storijo? 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


